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8. seja predsedstva tovarniške konference 
Zveze mladine Gorenje
SEJA JE BILA V PONEDELJEK, 11. NOVEMBRA

V prvi točki dnevnega reda smo obravnava
li gradivo, ki ga pripravljamo za sesta
nek z vodstvom podjetja in obratov ter z 
družbeno-političnimi organizacijami v to
varni .
Ker je gradivo obširnejše, smo določili 
poročevalce za posamezna področja. Bojan 
Ograjenšek in Danilo Arčan bosta pripra
vila poročilo o potrebah ustreznih pros
torov za uspešno delovanje. Franci Cas bo 
razpravljal o tem, ali zagotoviti plačano 
odsotnost z dela v primeru organizacijskih 
in funkcionalnih potreb v mladinski orga
nizaciji, Jože Krebl in Jakob 'Veler o iz
vrševanju dogovorov in sklepov med aktivi 
in vodstvi obratov, tovarniško konferen
co in samoupravnimi organi in vodstvom 
podjetja. Miro Travner pripravlja gradivo 
o tem, da je potrebno zagotoviti ustrezne 
pogoje za tehnični servis (administracija, 
blagajna, ipd.) v mladinski organizaciji 
Gorenja.
V drugi točki dnevnega reda smo pregleda
li predlog določil o aktivu ZM, ki naj 
jih obsega statut organizacije združenega 
dela in statuti temeljnih organizacij 
združenega dela (TOZD). Sklenili smo, da 
predlog ponovno obdelamo in predložimo 
delavskemu Svetu v potrditev.
V naslednji točki dnevnega reda smo spre
jeli poslovnik o izdajanju našega lista 
za informiranje članov Zveze mladine. Za 
izboljšanje informiranja in povezavo mla
dinske dejavnosti v tovarni in sodelova
nje mladine z drugimi dejavniki izdaja 
tovarniška konferenca informativno glasi
lo TELEX, ki izhaja dvakrat mesečno oz. 
po potrebi. Pravica članov Zveze mladine 
je, da aktivno sodelujejo s prispevki v 
glasilu.
Glasilo mora biti zrcalo dela mladinske 
organizacije, zato bo vsebina posvečena 
v prvi vrsti delu in akcijam mladinske 
organizacije, poslovanju podjetja, kul
turnemu in športnemu delovanju. Predsta
vilo bi naj tudi literarne poskuse in 
likovne stvaritve mladih delavcev Gorenja.
S SEMINARJA V DOBRNI
V času treh dni smo pridobili precej zna
nja, spoznali smo stvari še bolj temelji
to in pridobili nekatere izkušnje. Z izo
braževalnim delom moramo stalno nadalje
vati, saj je izobraževanje na družbeno
političnem področju nujno potrebno, če 
hočemo aktivno delovati v tovarni in šir
ši družbeni skupnosti. »

Iz naše sredine
DANES SEJA DELAVSKEGA SVETA ENOTE
Danes popoldne se bo na III. redni seji 
sestal delavski svet enote Gorenje. Če
prav smo že tik pred iztekom letošnjega 
leta, bodo na seji še enkrat pregledali 
naše proizvodne uspehe in realizacije na
ših planov.
Predvideva se, da bo do konca leta letni 
plan finančno in količinsko v celoti iz
vršen.
Na seji bodo pregledali tudi sklepe zad
nje seje delavskega sveta enote Velenje. 
Iz gradiva za III. sejo povzemamo, da so 
bili izvršeni naslednji sklepi:
- sklep o pristopu k Ljubljanski banki, 
podružnica Velenje

- sklep o spremembi prodajnih pogojev za 
leto 1975

- sklep o družbenem standardu (varčevanje 
podjetja za izgradnjo 100 stanovanjske
ga bloka, kriteriji za razdelitev grad
benih parcel in sprememba kreditiranja 
članov kolektiva)

- sklep o pristopu Gorenja v članstvo cen 
tra za mednarodni transport

- sklep o pristopu k ustanovitvi šolskega 
centra Velenje

- sklep o sklenitvi pogodbe o skupnih 
vlaganjih z enoto Feero

- sklep o uporabi službenih avtomobilov.
V teku pa je izvršitev naslednjih sklepov
- pospeševanje službe izvoza in uvoza
- kreditiranje kupcev naših izdelkov
- investicije v osnovna sredstva
- postopna odprava nočnega dela žena
- razširitev poslovnega predmeta-program.
V eni izmed točk dnevnega reda bodo pre
gledali plan za leto 1975» Pri čemer bodo 
posebno nadrobno obravnavali vprašanje 
materialnih stroškov.



8. seja predsedstva TK 
» (nadaljevanje)
Na vprašanje, s kakšnimi metodami dela bi 
vključili čim več mladih, so anketirani 
odgovarjali:
- jasno postaviti cilje dela
- upoštevati stališča mladine
- vse predvidene akcije izpeljati
- redno poročati o našem delu
- delovati na vseh področjih (družbeno
političnem, kulturnem, športnem in za
bavnem področju).

Sklenili smo tudi, da takoj izvršimo še 
naslednje akcije:
- takoj izvesti volilne in ustanovne kon
ference v obratih

- pristopiti k izgradnji mladinskega doma 
v Velenju in izvedba akcije za samopri
spevek

- pridobitev ustreznih prostorov za delo 
mladinske organizacije.

V peti točki dnevnega reda smo izvolili 
kandidacijsko komisijo, ki mora sestaviti 
kandidatno listo za bodoče predsedstvo 
tovarniške konference. Komisijo sestavlja
jo : Branka Ošlak, Jakob Veler in Bojan 0- 

grajenšek. Novo predsedstvo bomo izvolili 
na konferenci februarja 1973.
Na kraju smo obravnavali še akcijski pro
gram za mesec december, januar in februar. 
Najvažnejša naloga je, da izvedemo usta
novne in volilne konference. Na njih je 
potrebno izdelati programe za nadaljnje 
delovno obdobje. Člani predsedstva so po
ročali, da bodo nekateri aktivi imeli se
stanke še ta teden.

VABIMO NA KONFERENCE
V petek, 15• decembra 1972, bo volilna 
konferenca mladinskega aktiva obrata TV. 
Pričetek bo ob 14,05 uri.
Tudi mladina v obratu Chrommetal bo imela 
danes svojo konferenco.
Volilna konferenca aktiva obrata pralnih 
strojev bo v ponedeljek, 18. decembra, 
ob 14,30 uri v prostorih restavracije Go
renje .
V torek, 19. decembra, se bodo sestali na 
volilni konferenci mladinci iz obrata šte
dilnikov I.
V sredo, 20. decembra, bodo mladinci iz 
služb elektro in strojnega vzdrževanja 
ustanovili svoj aktiv.
Na vseh konferencah bodo poročali o delu 
aktivov v preteklem obdobju. Sprejeli bo
do programe za nadaljnje delo. Pričakuje
mo, da se bo konferenc udeležilo veliko 
takih mladincev, ki se bodo aktivno vklju
čili v^razpravo. S tem bi naj prispevali 
k uspešnejšemu delovanju aktivov. Na kon
ferenci bodo izvolili tudi vodstva akti
vov in sprejeli sldepe. Poročajo, da še 
bodo nekaterih sestankov udeležili tudi 
obratovodje.

POROČILO KANDIDACIJSKE KOMISIJE
Kandidacijska komisija je pripravila pred
log kandidatne liste za novo predsedstvo 
tovarniške konference (TK) in ga daje v javno razpravo.
Za predsednika tovarniške konference sta 
predlagana Miro Travner in Jože Krebl.
Miro Travner se je rodil 31. 10. 1947.
Doma je v Šmartnem ob Paki in po poklicu 
strojni tehnik. V Gorenju je zaposlen od 
septembra 1967 na delovnem mestu konstruk
tor v razvojnem oddelku, član ZM od leta 
1961 in član ZK od januarja 1969. Že od 
leta 1961 aktivno deluje v ZM in drugih 
družbeno političnih organizacijah. Sedaj 
predsednik TK ZM Gorenje.
Jože Krebl se je rodil 26. 2. 1951. Doma 
je v Mislinju. V Gorenju je od leta 1968, 
po poklicu je električar, dela na delov
nem mestu kontrolorja v obratu pralnih 
strojev. Član ZM od leta 1965, sedaj je 
predsednik mladinskega aktiva obrata pralnih strojev.
Za sekretarja TK predlagamo Jožeta Krebla, 
Jakoba Velerja in Danila Arčana.
Jakob Veler se je rodil 28. 3. 1948. Do
ma je iz Studencev pri Žalcu, v Gorenju 
fe. zaposlil leta 1969. Dela kot remon
ti kljucavnicar v OSP. Član ZM od leta 1961, elan ZK od leta 1969. Sedaj član predsedstva TK.
Danilo Arčan, rojen 11. 7. 1952, je iz
S#™
mestu iskalca napak v obratu TV. član ZM od leta 1966.
Predsedstvo tovarniške konference ZM Go
renje bo stelo 19 članov. Iz vsakega ak
tiva bo v predsedstvu TK po en član, ki 
ga bodo mladinci izvolili na svojih volilnih konferencah.

Kandidati za predsedstvo občinske konference Velenje so:
Milan Goršek iz CHM, Bojan Ograjenšek 
iz obrata sted. I in Slavko Kmetec iz obrata pohištva.

ANKETA 0 izobraževanju
Vse tiste, ki se že šolate ali se namera
vate vključiti v kakršnokoli šolo ali te
čaj, obveščamo, da morate izpolniti ANKE
TO 0 izobraževanju.
Anketo lahko dobite pri mladinskih vodstvih 
v obratih ali pa v kadrovsko-socialni služ
bi podjetja.
Z obdelavo rezultatov ankete bomo pričeli 
februarja 1973, zato je rok za oddajo an
ket do 31. januarja 1973. Anketo oddajte 
v kadrovsko-socialni službi.

TE L E X TELEX - List za Informiranje članov tovarniškega aktiva Zveze mladine Gorenje. Izdaja: Konfe
renca ZM Gorenje, Tovarna gospodinjske opreme, Velenje. Naklada 4.000 izvodov. Tlaka: Dom 
kulture, Velenje; 1972. Glavni urednik; Hinko Jerčič. Odgovorni urednik: Miro Travner.


